
Zápis z Valné hromady Tělocvičné jednoty Sokol Nový Hrádek  
konané dne 4. března 2024 v 19 hodin  

v salonku restaurace Na Kovárně  
 

Počet zletilých členů jednoty ke dni konání valné hromady: 184 

 

Na začátku valné hromady v 19 hodin bylo v sále přítomno 43 zletilých členů. Valná hromada nebyla 
usnášeníschopná. Zahájení bylo odloženo o 15 minut později. V 19,15 hod. bylo přítomno 49 zletilých členů 
dle prezenční listiny, tj. 26,6 %. Valná hromada byla usnášeníschopná. 
 

1. Zahájení, schválení programu 

 

1.1. Zahájení – řízením valné hromady byl výborem T. J. Sokol Nový Hrádek pověřen náčelník jednoty 
bratr Pavel Sobotka, který přivítal přítomné. 

1.2. Schválení programu: náčelník bratr Pavel Sobotka navrhl program jednání v tomto pořadí: 
1) Zahájení, schválení programu jednání 
2) Volba zapisovatele a orgánů valné hromady  
3) Zpráva starostky T. J. 
4) Zpráva o hospodaření za rok 2023 

5) Návrh rozpočtu na rok 2024 

6) Zpráva kontrolní komise 

7) Zprávy členů výboru 

8) Plán činnosti na rok 2024 

9) Diskuse 

10) Usnesení z valné hromady 

11) Závěr 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující ani doplňující návrh, vyzval přítomné k hlasování 
o přečteném návrhu. 
Hlasování: 
Pro návrh: 49      Proti návrhu: 0  Zdržel se hlasování: 0 

 

1.3.  Schválení způsobu volby: bratr Pavel Sobotka navrhl způsob volby veřejným hlasováním. 
 Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 

 Hlasování: 

 Pro návrh: 49      Proti návrhu: 0  Zdržel se hlasování: 0 

 

2. Volba orgánů valné hromady 

 

2.1.Volba zapisovatele: bratr Pavel Sobotka přednesl návrh na zapisovatele: sestra Jarmila Drašnarová 

 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 
Hlasování: 
Pro návrh: 49       Proti návrhu: 0  Zdržel se hlasování: 0 

      

2.2.Volba návrhové komise, která bude též vykonávat funkci mandátové komise: bratr Pavel Sobotka 
přednesl návrh na složení návrhové komise: bratr Pavel Sobotka, sestra Lidmila Martinková, sestra 
Hana Svatoňová 



 

2.3.Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 
Hlasování: 
Pro návrh: 49   Proti návrhu: 0  Zdržel se hlasování: 0 

 

 Návrhová komise určila ze svého středu předsedu bratra Pavla Sobotku 

 

3. Zpráva starostky o činnosti za rok 2023 

Zprávu o činnosti za rok 2023 přednesla starostka jednoty sestra Veronika Bohadlová. Úvodem 
požádala přítomné o minutu ticha za zemřelé členy: bratra Josefa Hánla, bratra Mojmíra Kopeckého 
a sestru Miloslavu Sychrovskou 

 Zpráva je přílohou zápisu. 
 

4. Zpráva o hospodaření za rok 2023 

Zprávu o hospodaření a hospodářském výsledku za rok 2023 přednesla sestra Radka Šrůtková. Po 

jejím přečtení vyzval bratr Pavel Sobotka přítomné ke schválení účetní závěrky za rok 2023 a 
převodu zisku do vlastního jmění. Zpráva je přílohou zápisu. 
 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 
Hlasování: 

Pro návrh: 49   Proti návrhu: 0  Zdržel se hlasování: 0 

 

5. Rozpočet na rok 2024 

Návrh rozpočtu na rok 2024 přednesl bratr Pavel Sobotka. Po přečtení vyzval bratr Pavel Sobotka 

přítomné k jeho schválení. Rozpočet je přílohou zápisu. 
 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 
Hlasování: 
Pro návrh: 49      Proti návrhu: 0  Zdržel se hlasování: 0 

 

6. Zpráva kontrolní komise 

Zprávu kontrolní komise přednesla sestra Šárka Světlíková. Zpráva je přílohou zápisu. 
 

7. Zprávy členů výboru 

Zpráva místostarosty bratra Jeronyma Holého o dotacích  
Zpráva náčelnice sestry Lidmily Martinkové za odbor všestrannosti 
Zpráva předsedy lyžařského oddílu bratra Jeronýma Holého st. 

 

8. Plán činnosti na rok 2024 

Plán činnosti na rok 2024 přednesla sestra Veronika Bohadlová. Po přečtení vyzval bratr Pavel 
Sobotka přítomné k jeho schválení. Plán činnosti je přílohou zápisu 

Protože nebyl vznesen žádný pozměňující návrh, vyzval přítomné k hlasování o přečteném návrhu. 
Hlasování: 

Pro návrh: 49       Proti návrhu: 0  Zdržel se hlasování: 0 

 

9. Diskuse 

V diskusi se svými příspěvky vystoupili: 



• Náčelník bratr Pavel Sobotka informoval o přípravách na XVII. Všesokolský slet a pozval 
přítomné na Oblastní slet, který se uskuteční 8. 6. v Novém Hrádku. Bratr Sobotka se také zmínil 
o situaci v ČOS, kde probíhá vyšetřování bankovního a úvěrového podvodu. Na 9. března je 
svoláno mimořádné zasedání výboru ČOS. 

• Náčelnice sestra Lidmila Martínková informovala o chystaných brigádách na úklid okolí i uvnitř 
sokolovny a vyzvala k účasti. 

• Starosta městyse Zdeněk Drašnar poděkoval za dobrou spolupráci.  
• Starostka sestra Veronika Bohadlová vyzvala členy k zaplacení členských známek do konce 

března 2024. 
• Ředitelka školy Mgr. Lenka Dudášková poděkovala za spolupráci a možnost využívání 

cvičebních prostor k výuce hodin tělesné výchovy. 
 

10. Usnesení z valné hromady 

Návrh na usnesení přečetl bratr Pavel Sobotka 

1. Valná hromada schvaluje: 
a) program jednání valné hromady 

b) účetní závěrku za rok 2023 

c) rozpočet na rok 2024 

d) plán činnosti na rok 2024 

e) způsob volby veřejným hlasováním 

2. Valná hromada bere na vědomí: 
a) zprávu o činnosti za rok 2023 

b) zprávu kontrolní komise 

c) zprávy členů výboru 

d) diskusní příspěvky 

3. Valná hromada zvolila: 
a) zapisovatele  

b) návrhovou komisi, která vykonávala též funkci mandátové komise  
 

11. Závěr 

Náčelník jednoty bratr Pavel Sobotka poděkoval všem přítomným za aktivní účast na valné hromadě 
a v 20,30 hodin schůzi ukončil. 

 

Zapisovatel: Jarmila Drašnarová     Starostka: Veronika Bohadlová 

 

Předseda návrhové komise: Pavel Sobotka 

Členové návrhové komise: Lidmila Martínková 

            Hana Svatoňová 

 

 



Výroční zpráva starostky za rok 2023 TJ Sokol v Novém Hrádku 

Valná hromada 4. 3. 2024 

Bratři a sestry, přátelé naší jednoty, 

vítám Vás na valné hromadě jednoty. Rok rychle uplynul a my se tu scházíme, abychom si opět 
shrnuli akce loňského roku a zhodnotili naši činnost. 

Naše jednota měla ke konci roku 2023 298 členů. Odhlásilo se 33 a přibylo 34 nových sokolů. 
V loňském roce zemřeli: Josef Hánl, Mojmír Kopecký, Miloslava Sychrovská. 

Prosím, pojďme nyní uctít jejich památku minutou ticha. Děkuji. 

Činnost roku 2023 jsme zahájili Sokolským plesem. V neděli se konal dětský karneval, kde 
zábavnou část poprvé organizovala rodina Radky a Honzy Machových. Zhostili se výzvy 
výborně. 

V březnu se konala valná hromada na Kovárně a 21. 3. jsme v naší restauraci pořádali 
videopřednášku pana Šestáka na téma: „Z Čech až na konec světa“. 

 K aktivitám sokolů  patří také brigády. 21. 4. jsme udělali jarní úklid okolo sokolovny i 
v sokolovně, začátek školního roku jsme opět zahájili brigádou. 

6. 5. jsme se účastnili ve spolupráci s městysem a farností Pouti do Vambeřic. 

Hrádouská vařečka se v letošním roce pořádala ve spolupráci s městysem Nový Hrádek. Využili 
jsme na ni dotaci z Evropské unie. Hrádouské vařečky se účastnilo 1253 pochodníků. Program 
se protáhl do noci. Odpoledne  plochu u sokolovny zaplnila zábavná show pro děti „Vosa jede“, 
po ní následovalo vystoupení skupiny „ABBA Revival“. Pak až do pozdních nočních hodin se 
účastníci bavili a tančili při hudbě Jiřího Kárníka – JK Band. 

Na začátek července se členové naší jednoty účastnili pietního aktu v Bohdašíně a Končinách 
u Červeného Kostelce, kde se setkali i s panem prezidentem Petrem Pavlem.  Hlaváčkovi na 
Hrádku přivítali a postarali se o návštěvu rodiny Koláčových, potomků umučeného starosty 
jednoty a ředitele školy Vojtěcha Koláče. 

O prázdninách v sokolovně pod hlavičkou městyse probíhal příměstský tábor. 

 V září se v celé naší republice začaly nacvičovat skladby na XVII. všesokolský slet, který se bude 
konat v červenci 2024. 23. 9. proběhla sletová štafeta. I s naší sletovou stuhou jsme doběhli 
díky 5 generačním skupinám do Pekla, kde byla předána vyslancům další jednoty. Ti ji zase 
předali dál, aby doputovala až do Prahy. Tímto jsme oficiálně zahájili sletové přípravy, kterých 
se jako jednota účastníme nacvičováním 4 sletových skladeb. 

1.10. jsme se sokolové připojili k oslavám výročí 300 let  kostela,  100 let  základní školy  a 70 
let mateřské školy v Novém Hrádku. Celý den byla otevřená sokolovna, kde si návštěvníci mohli 
prohlédnout fotoalba z rekonstrukce sokolovny. Současně si mohli zakoupit knížky naší župní 
starostky Heleny Rezkové a prohlédnout program připravený Mysliveckým spolkem Šibeník. 



8. 10. jsme uctili „Památný den sokolstva“ pouštěním lodiček v kašně na náměstí. 

V měsících říjnu až listopadu probíhaly v sokolovně taneční kurzy manželů Kyselých. 

Toto je jen část akcí, které jsme pořádali. O ostatních vás budou informovat náčelnice Lída 
Martinková a vedoucí odboru sportu Jeryn Holý st. 

V měsíci květnu jsme zveřejnili inzerát na pronájem bytu v sokolovně. Během letních prázdnin 
jsme vybírali nové správce na sokolovnu. Na inzerát se přihlásilo 5 zájemců. Byla vybraná 
rodina Purshakových z Ukrajiny, která se do sokolovny nastěhovala na začátku října. Děkuji 
Doubkovým za práci, kterou pro Sokol velmi dobře dělali. Vítám a chválím rodinu 
Purshakových, kteří se vše učí a jde jim to výborně. 

V sokolovně je nově zavěšena látka na jevišti. Děkuji Lídě Martinkové za zhotovení a mužům z 
nohejbalu za zavěšení. Zlepšila se tím akustika v sále. Otrhaný koberec na hraně jeviště opravil 
nerezovým plechem Pavel Bohadlo s Jerynem Holým st. ve spolupráci se Standou Drašnarem 
st. Je to moc pěkná práce. Před sokolovnou instaloval Petr, Pavlik a Vojta Bohadlovi s Milošem 
Vondřejcem 2 stožáry, abychom mohli snadněji vyvěšovat vlajky. 

Stále je před námi  velká akce opravy střechy. Hledáme možná řešení, jak v sehnání finančních 
prostředků, tak i ve zhotovitelské firmě. 

      Myslím, že by vás také mohla zajímat statistika využívání sokolovny mimo sportování. Tedy 
během roku 2023 jsme pronajali sokolovnu k těmto účelům: 

- 3x oslava narozenin 

- 1x zakončení hasičské ligy (Sněžné) 

- 3x svatba 

- 1x přespávání dětské skupiny 

- 3x ples a 1x zábava 

- 4 týdny o velkých prázdninách příměstský tábor (Městys Nový Hrádek) 

 

Děkuji členům výboru za jejich obětavou a dobrovolnou práci pro jednotu. Děkuji všem, kteří 
se pravidelně účastní brigád, a to sokolům i nesokolům, kteří sloužíte na sokolských akcích na 
různých pozicích, jak občerstvovacích, tak organizačních, uklízecích, podávajících i radících, 
zkrátka a dobře bez vás by to, přátelé, nešlo. Tak se držte a vydržte, protože naší sokolskou 
jednotu v Novém Hrádku tvoříme my-sokolové. A jakou ji budeme mít, záleží jen na nás. 

S přáním všeho nejlepšího končím tuto výroční zprávu za rok 2023.  

Veronika Bohadlová, starostka jednoty                                                                         



Stav k 31.12.2023

Pokladna 76 641,00 Kč
Banka 1 951 173,00 Kč
Pohledávky 3 092,00 Kč zaplaceno v lednu 2024

Závazky 4 380,00 Kč zaplaceno v lednu 2024

Jiné krátkodobé závazky 100 500,00 Kč půjčka na krytí mezd Ing. Jeroným Holý + přeplatek členské př.

Dotace na úhradu splátek a úroků 480 850,00 Kč městys Nový Hrádek
Dotace na činnost a provoz 31 222,00 Kč ČOS

105 600,00 Kč NSA (Můj klub 2023)

Přijaté dary na činnost 272 021,00 Kč 181000 Kč převedeno na činnost roku 2024
Splacené půjčky 420 000,00 Kč (nesplacené půjčky ještě 2 310 000 Kč)

Výnosy
Hlavní činnost Hospodářská činnost
oddílové příspěvky 119 300,00 Kč nájem byt + energie 63 000,00 Kč
členské příspěvky po odvodu 40% 53 580,00 Kč tržby z akcí 180 078,00 Kč
přijaté dotace 197 672,00 Kč tržby z LV 53 900,00 Kč
přijaté dary na činnost 91 021,00 Kč výnosy z kapitálového majetku 28 592,00 Kč
LO soustředění, tréninky 88 980,00 Kč
použití areálu 14 045,00

ostatní 175 665,00 Kč

celkem 740 263,00 Kč celkem 325 570,00 Kč

Náklady
Hlavní činnost Hospodářská činnost
sportovní potřeby 27 892,00 Kč náklady LV 15 044,00 Kč
LO soustředění, tréninky 168 053,00 Kč ostatní náklady 98 026,00 Kč
opravy, revize, požární kontrola 7 466,00 Kč
el. energie, vodné, stočné 160 626,00 Kč
mzdové náklady 87 225,00 Kč
pojištění 9 602,00 Kč
úroky z půjček 60 851,00 Kč
ostatní náklady 110 620,00 Kč
(úklid, poplatky, cestovné,svoz.známky, čist. prostředky,…)
odpisy majetku 125 002,00 Kč
poskytnutý příspěvek Pohoda Venkova 1 000,00 Kč

celkem 758 337,00 Kč celkem 113 070,00 Kč
hlavní činnost hospodářská činnost
hospodářský výsledek - ztráta -18 074,00 Kč hospodářský výsledek - zisk 212 500,00 Kč

hospodářský výledek za obě činnosti ZISK 194 426,00 Kč

V Novém Hrádku 29.2.2024

(7) Poplatníci vymezení v § 18 odst. 3, kteří nejsou založeni nebo zřízeni za účelem podnikání, mohou základ daně
zjištěný podle odstavce 1 snížený podle § 34 dále snížit až o 30 %, maximálně však o 1 000 000 Kč, použijí-li prostředky
získané takto dosaženou úsporou daňové povinnosti ke krytí nákladů (výdajů) souvisejících s činnostmi, z nichž získané
příjmy nejsou předmětem daně, a to nejpozději ve 3 bezprostředně následujících zdaňovacích obdobích.
V případě, že 30% snížení činí méně než 300 000 Kč, lze odečíst částku ve výši 300 000 Kč, maximálně však
do výše základu daně.

Zpráva o hospodaření v roce 2023
Tělocvičná jednota Sokol Nový Hrádek

Hospodaření naší jednoty se dělí na hlavní činnost, která je vymezena stanovami a hospodářskou činnost, kterou 
provozujeme za účelem financování hlavní činnosti. Spočívá zejména v provozování lyžařského areálu, příležitostné 
výdělečné činnosti a pronájmu.

Protože zisk z hospodářské činnost je nižší než 300 000 Kč můžeme si snížit základ daně o tento zisk, díky tomu 
neplatíme daň z příjmů PO. Prostředky získané takto dosaženou úsporou daňové povinnosti ve výši 40 280 Kč         (19% 
ze zisku hosp. činnosti) budou použity ke krytí nákladů hlavní činnosti v následujícím roce.

Dosažený účetní zisk 194 426 Kč bude na základě rozhodnutí valné hromady převedena do vlastního jmění účetní 
jednotky.



Návrh rozpočtu TJ. Sokol Nový Hrádek na rok 2024

Hlavní Hospodářská Celkem

Tržby za provozování vleku 0 0

Členské příspěvky 131 131

Oddílové příspěvky + poplatky za cvičení 100 100

Dar od městyse Nový Hrádek 460 460

Pronájem sokolovny (plesy, škola, příměstský tábor, apod.) 60 60

Pronájem bytu 72 72

Přijaté zálohy za energie spojené s bytem 60 60

Příjmy z vlastních akcí (ples, dět.karneval, HV, slet apod.) 150 150

Provozní dotace (můj klub) 80 80

Úroky z vkladů u bank 30 30

Dary 90 90

Příjmy celkem 1041 192 1233

Hlavní Hospodářská Celkem

Spotřeba energie a vody 160 10 170

Spotřeba materiálu 40 13 53

Sportovní potřeby 40 40

Spotřeba potravin 80 80

Revize 20 10 30

Opravy a udržování 20 10 30

Cestovné 150 150

Náklady na reprezentaci 5 5

Mzdy a odměny 126 0 126

Pojištění 15 15

Poskytnuté příspěvky Sokolu 70 70

Splátky půjček 460 460

Daně a poplatky 4 4

Výdaje celkem 1106 127 1233

Stav financí ke konci roku 2023
Pokladna 77

Běžné účty 1131

Termínované vklady 820

Celkem 2028

(Pozn.: všechny volné prostředky jsou určeny k obnově střechy sokolovny)

Příjmy (v tis. Kč) Činnost

Výdaje (v tis. Kč) Činnost





Zpráva místostarosty – valná hromada 4. 3. 2024 – informace k dotacím za rok 2023 

 

Dovolte mi seznámit vás s informacemi ohledně dotací. 

V roce 2023 byly příjmy z dotací podstatně nižší, než v roce 2022, což jsem předesílal ve své 
loňské zprávě. Jednalo se o propad ze 451 tisíc Kč na 198 tisíc Kč. Zatímco podpora Městyse a Župy byla 
přibližně ve stejné výši, tak podpora z Národní sportovní agentury klesla z 337 tisíc Kč na 120 tisíc Kč.  

Důvodem je skutečnost, že NSA změnila kritéria pro výpočet dotace. Zatímco v minulých letech 
jsme pobírali určitou částku na každého aktivního člena od 4 do 19 let, tak od roku 2023 lze čerpat 
dotaci na mládež cvičící nejméně 2x týdně, přičemž navýšené částky jsou na účastníky soutěží pod 
sportovním svazem. Takových členů bohužel máme málo. 

Naštěstí v minulém roce se stabilizovaly ceny energií, které se snížily meziročně o přibližně 100 
tisíc Kč, čímž se propad příjmů zmírnil. 

Zde je seznam dotací a darů: 

- Národní sportovní agentura Můj klub – 48.000 Kč 

- Národní sportovní agentura Pohyb a zdraví – 57.600 Kč 

- Národní sportovní agentura (vyúčtování přes Župu) – 14.000 Kč 

- Župa Vybavení tělocvičen – 5.000 Kč 

- Župa Odbor sportu – 8.160 Kč 

Celkem tedy 132.760 Kč. 

Dotace Můj klub a Pohyb a zdraví jsme téměř celé utratili za energie. Ostatní dotace pak byly 
úzce účelové na vybavení sokolovny, nebo sportovní činnost. Jednalo se o ceny na župní přebory 
v lyžování a přespolním běhu, jízdenky na lyžařský vlek, pronájem mobilního WC a sportovní náčiní. 

Děkujeme za tyto prostředky NSA a Sokolské župě Podkrkonošské – Jiráskově se sídlem 
v Náchodě. Rovněž děkuji za spolupráci při zpracování zejména vyúčtování dotací hospodářce Radce 
Šrůtkové, která připravuje veškeré podklady a zajišťuje výběr a označení dokladů v souladu 

s podmínkami uvedenými v Rozhodnutí o dotacích a starostce župy Heleně Rezkové. 

Velkým benefitem naší Tělocvičné jednoty je, že se dlouhodobě můžeme spolehnout na 

spolupráci městyse Nový Hrádek. Z jeho rozpočtu čerpáme částky kolem 500 tisíc Kč ročně. Tyto 

prostředky nejsou určeny na provoz, ale na splácení půjček, kterých menší část máme z rekonstrukce 

sokolovny a zbytek za vybudování venkovního areálu. Děkujeme zastupitelstvu a vedení městyse. 

Na rok 2024 je zpracovaná žádost o dotaci Můj klub, tentokrát ve výši 80.100 Kč. Pokud budou 
v průběhu letošního roku vypsány další dotační výzvy, pokusíme se z nich samozřejmě získat maximum 

finančních prostředků. 

 

Děkuji za pozornost, za výbor T. J. Sokol Nový Hrádek místostarosta Jeronym Holý ml. 



 

Zpráva lyžařského oddílu Sokola Nový Hrádek pro valnou hromadu2024. 
 

 

V registraci pro ČOS jsme vykázali 14 dospělých, 17 mládeže a 5 trenérů. Náš oddíl začíná 
pravidelně cvičit hned 1. úterý v září a ještě v teplém počasí organizujeme něco atraktivního, 
tentokrát to byl sjezd části Labe ze Dvora Králové na lodičkách. A co nejdéle probíhají tréninky v 
přírodě. Vyvrcholením je účast na župním přeboru v přespolním běhu, který organizujeme s 
ostatními oddíly všesestrannosti  již tradičně v říjnu u kina na Hrádku. Potom už se soustřeďujeme 
na trénování kondice a mrštnosti před soustředěním na Zvoničce. O něm jste se letos dočetli v 
lednovém ECHU částečně takto: Díky skvělým sněhovým podmínkám bylo na všech vidět 
zdokonalení a zlepšení. Také jak děti řádili na běžkách na sjezdovce U lesa, že po lyžování se jde na 
vycházku, staví se sněhuláci a že o večerech se učí jak mazat lyže a jak se chovat na horách. Ale to 
bylo poslední, co v této sezoně bylo normální. 
Nenormální bylo už školení vlekařů 1. týden v prosinci na sněhu při provozu vleku. Vánoce na blátě 
už jsou normou. Do poloviny ledna sice mrzlo, ale bylo tak málo sněhu, že oddílové šutračky 
dostaly hodně zabrat při omezeném provozu. Potom už bylo jen rekordně teplo a s rekordními dešti 
roztál přirozený sníh i na horách. Náš oddíl udržoval děti v připravenosti na závody dojížděním za 
sněhem na Šerližský Mlýn, později do Orlického Záhoří. Když byl odvolán i přebor ČOS, tak už to 
dále nemělo smysl. Samozřejmě jsme též odvolali Oblastní přebor v obřím slalomu, který měl být 
společně s župou Orlickou na Hrádku 10. února a přejezd Orlických hor ani nebyl rozepsán.  
 

Rekordně teplá zima opět otevřela diskuze o lyžařském areálu v Novém Hrádku. Víme, že 
zasněžování by byla ekonomická sebevražda. Ale jinak díky výběru předplacených celosezonníích 
jízdenkách se na režii areálu nedoplácí, ani když je nulová tržba jako letos. A díky nadšencům, kteří 
bez nároků na mzdu areál udržují a střídají se při provozu vleku je na předepsané prohlídky, revize i 
větší odborné práce. 
   

 

J. Holý st. 4.3.2024 

předseda lyžařského oddílu 



Plán činnosti na rok 2024 

Leden  

• Sokolský ples 20. 1. 
• Dětský karneval 21. 1.  

Únor 

• Župní přebor v lyžování 10. 2.  
• Přejezd Orlických hor 9. 3.  

Březen 

• Valná hromada 4. 3. 
• Přednáška cestovatele pana Šestáka 15. 3. 

Duben 

• Brigáda 

Květen 

• Pouť do Vambeřic 4. 5. 
• Hrádouská vařečka 11. 5. 
• Fiftýn 

• Zakončení lyžařské sezóny 

Červen 

• Oblastní slet v Novém Hrádku 8. 6. 

Červenec – srpen 

• Účast na Všesokolském sletu v Praze 

• Fiftýnek 

• Oslava 100 let sokolovny 

Září 

• Župní přebor v přespolním běhu 

• Brigáda 

• Sokolský výlet 

Říjen 

• Památný den sokolstva 

Listopad 

• Taneční kurzy 

Prosinec 

• Lyžařské soustředění v Peci pod Sněžkou 


